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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kerül többe ugyanaz a vízóra decemberben, 
mint márciusban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy egészen elképesztő jelenséget szeretnék Ön elé tárni, amire remélem megnyugtató választ tud
adni  számomra  és  számos  honfitársam  számára,  akik  itt  élnek  az  esztergomi  térségben.  A
Északdunántúli Vízmű Zrt. tavaly tavasszal több fogyasztót is értesített arról, hogy az időszakos
cserét hamarosan szeretné végrehajtani a mérőórákon. Erről levélben értesítette a lakosokat, amiben
leírta azt is, hogy ennek milyen költségei lesznek. Sajnos a koronavírus-járvány közbeszólt és a
dolgozók, valamint a fogyasztók biztonsága érdekében az óracseréket elhalasztották bizonytalan
időre.

Itt érdemes megemlíteni, hogy az Önök által bevezetett viziközmű-díjak miatt, ezek a cégek komoly
veszélybe kerültek és talán egy-kettő van köztük, amelyik normálisan tud még működni, fiskális
értelemben. Alacsonybérek, a szakképzett munkaerő hiánya, eszköz- és forráshiány. Ezt okozta az
Önök által kivetett adó.

Ennek pedig  egyenes  következménye,  hogy a  cégek most  eljutottak arra  pontra,  amikor  már  a
díjakat emelni kell. Például a lecserelésre váró vízóra árát. Ugyanis decemberben a fent említett
személyek megkapták az értesítést, amiben az áll, hogy a korábbi 7 ezer forintról 21 ezer forintra
(!!!) nőtt az új mérőeszköz díja. Az külön érdekes, hogy ezek az órák már elvileg márciusban is
megvoltak,  de  mégis  magasabb  áron  kívánják  értékesíteni.  A fogyasztó  felháborodik,  a  cég  a
tulélésért küzd. Mindkettő érthető, de Önök még továbbra sem akarják eltörölni az őket terhelő
adót. Biztos ennek is megvan az oka... A tendenciát látva leginkább a szándékos kivereztetés jut
eszébe az embernek.



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt  Miniszter Urat, hogy elfogadhatónak tartja-e az ilyen
mértékű emelést egy mérőóracserénél? Ha nem, akkor mikor törlik el a viziközmű adót?
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